
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO ESTE

Nº de Acta: 8

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 29 de Noviembre de 2022

Hora inicio/fin: 20:05 / 21:00

Lugar: Cámara Agraria

Miembros asistentes:

D. Jorge Ribes Vicente
D. Octavio Traver Peralta
D. Sergio Toledo Llorens
Dª. Vicky Amores Heredia
D. José D. Parra Cuartero
D. Esteban Adell Boix
Dª. Eva-María Jiménez Jiménez
D. Joan Bernat Mayor

M  iembros ausentes:  

D. Luciano Ferrer Pons
D. Jose M. Rebollo de la Rosa
D. Salvador Hugo  López Bernardo
D. Rafa Jiménez Jiménez
Dª. Issanka Rodríguez Monserrat

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (PSOE)
Vecino(P Popular)
AVV. Rafalafena
AVV. Doctor Marañón y Adyacentes
AVV. Bul. Vicente Blasco Ibañez
AVV. Gumbau
AMPA CP. Lluís Revest

EXCUSA AUSENCIA (*)

Concejal – Vox
Vecino – Alcaldía
Vecino – Alcaldía
Vecino – Ciudadanos
AVV. Rafalafena dels Tarongers

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRITO  ESTE 
CELEBRADA EL 25 DE OCTUBRE DE 2022.

Se aprueba el  acta ordinaria de la  Junta  del  Distrito  Este celebrada el  25  de 
Octubre de 2022, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente informa que el Secretario del Distrito Este, por motivos de salud 
no puede asistir a la Junta, con lo que sustituye de forma provisional  Yolanda Bayot Edo.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte del Sr.  Presidente procede a informar sobre los asuntos pendientes, 
tales como :

- Se ha pasado información de las calles que se requiere asfaltado incluidos los 
adoquines que se tienen que reparar o sustituir en su caso. Los trabajos de asfalto de la 
ciudad ya se han iniciado.

- Comenta que visitaron la zona de Rafalafena Tarongers, incluso visitaron el bar 
que hay al lado de la caseta de Rafalafena, para comprobar in situ los problemas de ramas 
de árboles, goteras,…. Y que todo ello ya está subsanado.

- Informa que la próxima reunión de Junta y Consejo se celebrará el día 20 de 
diciembre, dada la proximidad de las fechas navideñas.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El  Sr.  Joan Bernat,  representante  de  AMPA CP.  Lluís  Revest,  traslada  el 
agradecimiento que desde hace aproximadamente tres semanas hay presencia policial en 
la zona del Colegio.

Comenta que en la entrada de infantil del colegio, había un transformador viejo y 
con hierbas alrededor del mismo, del cual iban a solicitar al Ayuntamiento la limpieza del 
mismo, pero de un día para otro, retiraron el transformador esperando que se instalara uno 
nuevo, no siendo el caso, con lo cual ahora no hay nada y les gustaría saber que es lo que 
ha motivado ese cambio.

Comenta el malestar de los vecinos y padres de alrededor del colegio, dado que 
cada vez hay mas defecaciones de perros, con lo cual eso produce una insalubridad a los 
ciudadanos y sobre todo a los niños. El Vicepresidente, Octavio Traver, comenta que se 
está valorando la posibilidad de implantar un estudio de  ADN, para saber quien es el 
dueño del animal.

Indica que en la calle Calderón de la Barca, se ha modificado el estacionamiento 
de vehículos, siendo este en batería, lo cual ha sido una mejora para los vecinos, a su vez 
pregunta si se está valorando la posibilidad de habilitar zonas para estacionar los patinetes 
eléctricos, a lo que el Presidente, Jorge Ribes contesta que estaban esperando a que se 
aprobara la ordenanza municipal, y que en base a ello quieren promover actuaciones sobre 
el patinete, entre tantas el estacionamiento. 

El  Sr.  Sergio  Toledo,  vecino  y  Concejal  del  Partido  Popular,  hace  un 
comentario sobre el acta anterior, en la que indica que sí asistió a la Junta anterior del día 
25 de octubre de 2022, pero que en dicha acta figura un asterisco como si justificara su no 
asistencia. Solicita que se retire el asterisco. 

Indica  que  haciendo  referencia  a  las  fuertes  lluvias  acaecidas  en  semanas 
anteriores,  al  final  del  Bulevar Blasco Ibañez y a la  altura del  Auditorio,  hubo grandes 
inundaciones, incluso al final de la calle  Pintor Carbó. Pregunta si hubo alguna avería que 
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ocasionara  dichas  inundaciones,  y  si  es  así  ¿esta  avería  está  solucionada?.  El 
Vicepresidente  Octavio  Traver,  informa  que  en  muchas  ocasiones  el  motivo  de  estas 
inundaciones fue que las hojas de los arboles tapaban los imbornales, por ello no podían 
hacer su función, y es la consecuencia de que se inundaran muchas zonas.

Informa  que  el  sábado  recibió  quejas  de  los  vecinos  de  la  zona  del  Sensal, 
concretamente de la calle Godofredo Buenos Aires y zona de la Comisaría de Policía, por 
la presencia de ratas en dichas zonas. El Vicepresidente Octavio Traver, informa que hace 
un tiempo se trataron el tema de las ratas por la zona del colegio, poniendo trampas y eso 
ha hecho que allí se disiparan.

Reitera la petición de la poda de árboles en la calle Madrid y adyacentes, ya que 
hay ramas que acceden incluso al segundo piso de las viviendas.

Como consecuencia de las obras de la Avda. Lidón, pregunta si se tiene en cuenta 
el acceso de los vecinos a sus viviendas para acceder al parking privado 

La Sra. Vicky Amares, representante de la AVV. Rafalafena, comenta sobre el 
local del a calle Moncófar, en el que reitera la petición de retirar los dos árboles, limpiar el 
techo de la caseta, ampliar la acera para personas con discapacidad y allanar el terreno 
que quedó en mal estado cuando se instaló el  WC, indicar además que dicho WC no 
funciona.

En la Plaza de la Muralla solicita una auditoría acústica, al mismo tiempo solicita 
que se retire la zona PAZ.

Reitera la petición de podar los árboles,incluso informa que hay algunos que están 
secos y enfermos.

En la calle Madrid hay poca iluminación, al igual que el resto de la Ciudad.

Eleva  el  malestar  de la  iluminación  navideña  de  la  Ciudad,  indicando  que  es 
escasa, comparando así con otras ciudades.

Reitera la petición de un plano de la obra de la Avda. Lidón.

A consecuencia de las últimas lluvias (antes gota fría, ahora Dana), informa que 
se ha apreciado que la Avda. Lidón se ha inundado,  cuando antes de hacer la obra en 
ningún momento se llegó a inundar, indica que algo mal se estará haciendo. El Presidente 
Jorge Ribes indica que en varios tramos de la Avda. Lidón hay un tipo de asfaltado que su 
función es la de absorber el agua acumulada y esa agua pasa al ciclo del agua para ser 
utilizada para riego.

Comenta que se le informó que la obra de la  Avda.  Lidón resultaría como un 
Bulevar, pero considera que no es así ya que solo se ve cemento y hormigón, a lo que 
indica que tener tanto cemento y hormigón no es respetar el CO2.

Eleva las preguntas que le hacen los ciudadanos, tales como los comerciantes, al 
querer  saber  cómo  quedarán  las  mesas  y  sillas  en  la  vía  pública  para  los  bares  y 
cafeterías, el Presidente Jorge Ribes informa que la línea por la que van es no perder 
mesas y sillas en ningún momento. También quieren que pase un técnico municipal para 
establecer cargas y descargas para aquellos comercios que sea necesario para el buen 
funcionamiento del mismo y de los vecinos. El Presidente Jorge Ribes, informa que el tema 
de carga y descarga de la Farmacia de la Avda. Lidón ya está resuelto.
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Solicita una aclaración sobre la obra de la Avda. Lidón, del resultado de la misma, 
en cuanto a la parte derecha, desde la Pza. Maria Agustina hasta Tombatosals, información 
sobre la circulación de los vehículos, carril bici,….. y desde la Plaza María Agustina hasta 
Tombatosals, en la parte izquierda, información sobre zona bufer, carrill bici,…..

Otra  preocupación de los  vecinos  es  el  acceso  a  parking  privado,  todavía  no 
saben como deberán acceder.

Informa que en Junio el grupo político Compromís hizo un concierto en el Parque 
Rafalafena. Los vecinos llamaron a la policía para denunciar el estado de suciedad en que 
se dejó el recinto, dicha policía acudió a la zona y los vecinos denunciantes solicitaron el 
informe policial y todavía no lo tienen. El Vicepresidente Octavio Traver, indicó que se tiene 
que solicitar por escrito y que le facilitara el registro de entrada al Ayuntamiento y que él lo 
miraría.

Reitera la petición de un paso para peatones en la calle Rafalafena (a la altura de 
la Muralla) dado que en un lado de la calle hay 4 cafeterías que para poder cruzar dificulta 
el paso ya que dicha calle es de doble dirección.

Reitera la petición de una reunión con la Alcaldesa, Concejales responsables y 
Técnicos de la Administración con carácter de urgencia, a dicha reunión están interesados 
en acudir los comerciantes de la Avda. Lidón. Ponen a disposición el local de Rafalafena 
para poder reunirse.

Comenta que la zona del Paseo de la Amistad y la plaza infantil se encuentra en 
un estado de suciedad lamentable, al igual que los bancos, se solicita que se limpien, dado 
que tienen dudas si se realiza botellón los fines de semana y por ese motivo se encuentre 
en tan mal estado.

Detrás del Centro de Salud de Rafalafena hay un jardín que por lo visto el riego 
por goteo no funciona y además el  de aspersión tampoco,  solicita que se repare o se 
cambie.

Informa que la obra para instalar aparatos de gimnasia se han iniciado.

Aclara que en la calle Rafalafena, el hormigón de las sombrilla, de los bares no se 
dejan apoyados en la muralla, sino en un murete. 

Invita y hace extensiva dicha invitación para los actos que se van a celebrar con 
motivo de las fiestas navideñas,  concretamente el  domingo día 18 de diciembre,  a las 
19:00  horas  el  Coro  de  la  Federación  Culturfed  dirigido  por  Pedro  Quiralte  Gómez, 
realizarán una audición navideña en la sede de la AVV. Rafalafena, ubicada en calle Dr. 
Ferrán 24 Bajo.  Y el  lunes,  19 de diciembre de 2022,  a las 17:30 horas,  Santa Claus 
visitará  la  caseta junto a Consum (local de la AVV. Rafalafena) habiendo chocolatada 
popular y caramelos para los niños.

La  Sra.  Eva  María  Jiménez  Jiménez,  representante  de  la  AVV.  Gumbau, 
informa que en el  pasaje de al  lado del  Museo,  han sido retiradas las  palmeras y en 
sustitución  de las mismas han plantado árboles.

Solicita que entre en el plan de asfaltado la Avda. Hermanos Bou y adecentar una 
esquina de un carril bici en la Avda. del Mar. 
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El Sr. Esteban Adell, representante de AVV. Bulevar Blasco Ibáñez, comenta 
que el  pasado domingo día 27 de noviembre de 2022,  se celebró una fiesta rumana, 
concretamente de 11:00 a 21:00 horas en el antiguo recinto del mercado del lunes. Indica 
que se montó un escenario con música y que los altavoces en vez de estar orientados al 
mar, que no hay ningún edificio de viviendas, éstos se orientaron hacia los edificios, con lo 
que ello supone en cuanto a ruido y molestias.  Solicita  que que antes de conceder el 
permiso se advierta al interesado para que realice el evento sin el menor perjuicio a los 
vecinos.  Además indica que se debería estudiar  la posibilidad de facilitar el  acceso de 
Refeyme para estos actos y que el coste de tasas para poder hacer uso del mismo no sea 
tan elevado. Indica que es una lástima que pudiendo tener un local adaptado para el tema 
de ruidos no se utilice por estos motivos y que por ello se sientan perjudicados los vecinos. 

El Sr. José D. Parra, representante de la AVV.  Dr.  Marañón y Adyacentes, 
indicó que no estaba muy claro las fiestas que se montan, en general, son sin ánimo de 
lucro, que se debería regular un poco más.

Reitera la petición de la poda de árboles y la reposición de aquellos que se han 
eliminado  pero  no  han  sido  sustituidos.  Al  mismo  tiempo  comenta  que  antes  de  la 
pandemia la plantilla encargada de jardinería eran muchos más que ahora, que deberían 
revisarlo ya que con el trabajo que hay al ser menos, no llegan a todo.

Insiste en el asfaltado de la calle Moncada y el Camino Almalafa.

Comenta que el riego por goteo no funciona en muchos de los parques y jardines 
de la zona.

Reitera la petición de espacios deportivos en la Plaza Fernando el Católico.

Reitera la petición de poner más huertos urbanos, a lo que el Presidente Jorge 
Ribes informa que el concejal Fernando Navarro está trabajando sobre ello.

El Sr. Octavio Traver, Vicepresidente del Distrito Este, comenta que el último 
episodio de lluvias acaecidas en Castelló, se registró el 11 de noviembre, por la mañana 38 
litros  en  17  minutos,  eso  hizo  que  los  imbornales  no  realizaran  la  función  como 
corresponde, dado que estaban muchos de ellos embozados con hojas de los árboles, por 
encontrarnos en la estación del año que más caen las hojas. Así es lo que ocurrió por 
ejemplo en el puente de la ronda este, que fue el primero en cerrarse por la peligrosidad de 
inundabilidad,  nada  más  los  bomberos  pudieron  acceder  al  él  lo  que  hicieron  fue 
desembozar los imbornales y en poco tiempo el agua fue menguando.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión,  siendo las 21:00 
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de 
la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 8

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 29 de novembre de 2022

Hora inicie/fi: 20:05 / 21:00

Lloc: Càmara Agraria

Membres assistents:

D. Jorge Ribes Vicente
D. Octavio Traver Peralta
D. Sergio Toledo Llorens
Dª. Vicky Amores Heredia
D. José D. Parra Cuartero
D. Esteban Adell Boix
Dª. Eva-María Jiménez Jiménez
D. Joan Bernat Mayor

M  embr  e  s absents:  

D. Luciano Ferrer Pons
D. Jose M. Rebollo de la Rosa
D. Salvador Hugo  López Bernardo
D. Rafa Jiménez Jiménez
Dª. Issanka Rodríguez Monserrat

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (PSOE)
Vecino(P Popular)
AVV. Rafalafena
AVV. Doctor Marañón y Adyacentes
AVV. Bul. Vicente Blasco Ibañez
AVV. Gumbau
AMPA CP. Lluís Revest

Concejal – Vox
Vecino – Alcaldía
Vecino – Alcaldía
Vecino – Ciudadanos
AVV. Rafalafena dels Tarongers

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit: 

 1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  AQUEST 
CELEBRADA EL 25 D'OCTUBRE DE 2022.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Aquest celebrada el 25 d'Octubre 
de 2022, per unanimitat dels membres de la Junta.
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2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President informa que el Secretari del Districte Aquest, per motius de salut 
no pot assistir a la Junta, amb el que substitueix de manera provisional Yolanda Bayot Edo.

3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part  del Sr.  President procedeix a informar sobre els assumptes pendents, 
com ara :

-  S'ha  passat  informació  dels  carrers  que  es  requereix  asfaltat  inclosos  les 
llambordes que s'han de reparar o substituir en el seu cas. Els treballs d'asfalt de la ciutat 
ja s'han iniciat.

- Comenta que van visitar la zona de Rafalafena Tarongers, fins i tot van visitar el 
bar que hi ha al costat de la caseta de Rafalafena, per a comprovar in situ els problemes 
de branques d'arbres, goteres,…. I que tot això ja està esmenat.

-  Informa que la  pròxima reunió de Junta i  Consell  se  celebrarà el  dia  20 de 
desembre, donada la proximitat de les dates nadalenques.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El  Sr.  Joan  Bernat,  representant  d'  AMPA  CP.  Lluís  Revest, trasllada 
l'agraïment que des de fa aproximadament tres setmanes hi ha presència policial en la 
zona del Col·legi.

Comenta que en l'entrada d'infantil  del col·legi,  hi havia un transformador vell  i 
amb  herbes  al  voltant  d'aquest,  del  qual  anaven  a  sol·licitar  a  l'Ajuntament  la  neteja 
d'aquest, però d'un dia per a un altre, van retirar el transformador esperant que s'instal·lara 
un nou, no sent el cas, amb la qual cosa ara no hi ha res i els agradaria saber que és el  
que ha motivat aqueix canvi.

Comenta  el  malestar  dels  veïns  i  pares  al  voltant  del  col·legi,  atés  que  cada 
vegada hi ha mes defecacions de gossos, amb la qual cosa això produeix una insalubritat 
als ciutadans i sobretot als xiquets. El Vicepresident, Octavi Traver, comenta que s'està 
valorant la possibilitat d'implantar un estudi d'ADN, per a saber qui és l'amo de l'animal.

Indica  que  al  carrer  Calderón  de  la  Barca,  s'ha  modificat  l'estacionament  de 
vehicles, sent aquest en bateria, la qual cosa ha sigut una millora per als veïns, al seu torn 
pregunta si  s'està  valorant  la  possibilitat  d'habilitar  zones per  a  estacionar  els  patinets 
elèctrics, al que el President, Jorge Ribes contesta que estaven esperant que s'aprovara 
l'ordenança  municipal,  i  que  sobre  la  base  d'això  volen  promoure  actuacions  sobre  el 
patinet, entre tantes l'estacionament. 

El Sr. Sergio Toledo, veí i Regidor del Partit Popular, fa un comentari sobre 
l'acta  anterior,  en  la  qual  indica  que  sí  que  va  assistir  a  la  Junta  anterior  del  dia  25 
d'octubre de 2022, però que en aquesta acta figura un asterisc com si justificara la seua no 
assistència. Sol·licita que es retire l'asterisc. 
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Indica que fent referència a les fortes pluges esdevingudes en setmanes anteriors, 
al final del Bulevard Blasco Ibañez i a l'altura de l'Auditori, va haver-hi grans inundacions, 
fins  i  tot  al  final  del  carrer  Pintor  Carbó.  Pregunta  si  va  haver-hi  alguna  avaria  que 
ocasionara  aquestes  inundacions,  i  si  és  així  aquesta  avaria  està  solucionada?.  El 
Vicepresident  Octavi  Traver,  informa  que  en  moltes  ocasions  el  motiu  d'aquestes 
inundacions va ser que les fulles dels arbres tapaven els embornals, per això no podien fer 
la seua funció, i és la conseqüència que s'inundaren moltes zones.

Informa  que  el  dissabte  va  rebre  queixes  dels  veïns  de  la  zona  del  Sensal, 
concretament del carrer Godofredo Buenos Aires i zona de la Comissaria de Policia, per la 
presència de rates en aquestes zones. El Vicepresident Octavi Traver, informa que fa un 
temps es van tractar el tema de les rates per la zona del col·legi, posant paranys i això ha 
fet que allí es dissiparen.

Reitera la petició de la poda d'arbres al carrer Madrid i adjacents, ja que hi ha 
branques que accedeixen fins i tot al segon pis dels habitatges.

A conseqüència de les obres de l'Av. Lledó, pregunta si es té en compte l'accés 
dels veïns als seus habitatges per a accedir al pàrquing privat 

La Sra. Vicky Estimares, representant de l'AV. Rafalafena, comenta sobre el 
local del carrer Moncofa, en el qual reitera la petició de retirar els dos arbres, netejar el 
sostre de la caseta, ampliar la vorera per a persones amb discapacitat i aplanar el terreny 
que va quedar en mal estat quan es va instal·lar el WC, indicar a més que aquest WC no 
funciona.

En la Plaça de la Muralla sol·licita una auditoria acústica, al mateix temps sol·licita 
que es retire la zona PAU.

Reitera la petició de podar els arbres,fins i tot informa que hi ha alguns que estan 
secs i malalts.

Al carrer Madrid hi ha poca il·luminació, igual que la resta de la Ciutat.

Eleva  el  malestar  de  la  il·luminació  nadalenca  de  la  Ciutat,  indicant  que  és 
escassa, comparant així amb altres ciutats.

Reitera la petició d'un pla de l'obra de l'Av. Lledó.

A conseqüència de les últimes pluges (abans gota freda, ara Dana), informa que 
s'ha apreciat que l'Av. Lledó s'ha inundat, quan abans de fer l'obra en cap moment es va 
arribar a inundar, indica que alguna cosa mal s'estarà fent. El President Jorge Ribes indica 
que en diversos trams de l'Av.  Lledó hi  ha un tipus d'asfaltat  que la seua funció és la 
d'absorbir l'aigua acumulada i aqueixa aigua passa al cicle de l'aigua per a ser utilitzada 
per a reg.

Comenta que se'l va informar que l'obra de l'Av. Lledó resultaria com un Bulevard, 
però considera que no és així ja que només es veu ciment i formigó, al que indica que 
tindre tant de ciment i formigó no és respectar el CO .₂

Eleva les preguntes que li fan els ciutadans, com ara els comerciants, en voler 
saber  com quedaran les  taules i  cadires en la  via pública  per  als  bars i  cafeteries,  el 
President Jorge Ribes informa que la línia per la qual van és no perdre taules i cadires en 
cap  moment.  També  volen  que  passe  un  tècnic  municipal  per  a  establir  càrregues  i 
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descàrregues per  a  aquells  comerços que siga necessari  per  al  bon funcionament  del 
mateix i dels veïns. El President Jorge Ribes, informa que el tema de càrrega i descàrrega 
de la Farmàcia de l'Av. Lledó ja està resolt.

Sol·licita un aclariment sobre l'obra de l'Av. Lledó, del resultat d'aquesta, quant a la 
part dreta, des de la Pl. Maria Agustina fins a Tombatosals, informació sobre la circulació 
dels vehicles, carril bici,….. i des de la Plaça María Agustina fins a Tombatosals, en la part 
esquerra, informació sobre zona bufer, carril bici,…..

Una altra preocupació dels veïns és l'accés a pàrquing privat, encara no saben 
com hauran d'accedir.

Informa que al juny el grup polític Compromís va fer un concert al Parc Rafalafena. 
Els veïns van telefonar a la policia per a denunciar l'estat de brutícia en què es va deixar el 
recinte, aquesta policia va acudir a la zona i els veïns denunciants van sol·licitar l'informe 
policial i encara no el tenen. El Vicepresident Octavi Traver, va indicar que s'ha de sol·licitar 
per escrit i que li facilitara el registre d'entrada a l'Ajuntament i que ell el miraria.

Reitera la petició d'un pas per a vianants al  carrer Rafalafena (a l'altura de la 
Muralla) atés que en un costat del carrer hi ha 4 cafeteries que per a poder creuar dificulta 
el pas ja que aquest carrer és de doble adreça.

Reitera la petició d'una reunió amb l'Alcaldessa, Regidors responsables i Tècnics 
de l'Administració amb caràcter d'urgència, a aquesta reunió estan interessats a acudir els 
comerciants de l'Av. Lledó. Posen a disposició el local de Rafalafena per a poder reunir-se.

Comenta que la zona del Passeig de l'Amistat i la plaça infantil es troba en un 
estat de brutícia lamentable, igual que els bancs, se sol·licita que es netegen, atés que 
tenen dubtes si es realitza botelló els caps de setmana i per aqueix motiu es trobe en tan 
mal estat.

Darrere del Centre de Salut de Rafalafena hi ha un jardí que segons sembla el reg 
per degoteig no funciona i a més el d'aspersió tampoc, sol·licita que es repare o es canvie.

Informa que l'obra per a instal·lar aparells de gimnàstica s'han iniciat.

Aclareix que al  carrer Rafalafena, el formigó de les ombrel·la,  dels bars no es 
deixen recolzats en la muralla, sinó en un muret. 

Convida i fa extensiva aquesta invitació per als actes que se celebraran amb motiu 
de les festes nadalenques, concretament el diumenge dia 18 de desembre, a les 19.00 
hores el Cor de la Federació Culturfed dirigit per Pedro Quiralte Gómez, realitzaran una 
audició nadalenca en la seu de l'AV. Rafalafena, situada en carrer Dr. Ferrán 24 Baix. I el 
dilluns, 19 de desembre de 2022, a les 17.30 hores, Santa Claus visitarà la caseta al costat 
de Consum (local  de l'AV. Rafalafena)  havent-hi  xocolatada popular  i  caramels per als 
xiquets.

La Sra. Eva María Jiménez Jiménez, representant de l'AV. Gumbau, informa 
que en el passatge del costat del Museu, han sigut retirades les palmeres i en substitució 
de les mateixes han plantat arbres.
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Sol·licita  que  entre  en  el  pla  d'asfaltat  l'Av.  Germans  Bou  i  endreçar  una 
cantonada d'un carril bici en l'Av. de la Mar. 

El Sr. Esteban Adell, representant d'AV. Bulevard Blasco Ibáñez, comenta que 
diumenge  passat  dia  27  de  novembre  de  2022,  es  va  celebrar  una  festa  romanesa, 
concretament d'11.00 a 21.00 hores en l'antic recinte del mercat del dilluns. Indica que es 
va muntar un escenari amb música i que els altaveus en comptes d'estar orientats a la mar, 
que no hi ha cap edifici d'habitatges, aquests es van orientar cap als edificis, amb el que 
això suposa quant  a soroll  i  molèsties.  Sol·licita que que abans de concedir  el  permís 
s'advertisca a l'interessat perquè realitze l'esdeveniment sense el menor perjudici als veïns. 
A més indica que s'hauria d'estudiar la possibilitat de facilitar l'accés de *Refeyme per a 
aquests actes i que el cost de taxes per a poder fer ús del mateix no siga tan elevat. Indica 
que és una llàstima que podent tindre un local adaptat per al tema de sorolls no s'utilitze 
per aquests motius i que per això se senten perjudicats els veïns. 

El Sr. José D. Parra, representant de l'AV. Dr. Marañón i Adjacents, va indicar 
que no era molt clar les festes que es munten, en general, són sense ànim de lucre, que 
s'hauria de regular una mica més.

Reitera la petició de la poda d'arbres i la reposició d'aquells que s'han eliminat 
però no han sigut  substituïts.  Al  mateix  temps comenta que abans de la  pandèmia la 
plantilla encarregada de jardineria eren molts més que ara, que haurien de revisar-ho ja 
que amb el treball que hi ha en ser menys, no arriben a tot.

Insisteix en l'asfaltat del carrer Moncada i el Camí Almalafa.

Comenta que el reg per degoteig no funciona en molts dels parcs i jardins de la 
zona.

Reitera la petició d'espais esportius en la Plaça Fernando el Catòlic.

Reitera la petició  de posar més horts urbans,  al  que el  President  Jorge Ribes 
informa que el regidor Fernando Navarro està treballant sobre això.

El  Sr.  Octavi  Traver,  Vicepresident  del  Districte  Este,  comenta  que  l'últim 
episodi de pluges esdevingudes a Castelló, es va registrar l'11 de novembre, al matí 38 
litres en 17 minuts, això va fer que els embornals no realitzaren la funció com correspon, 
atés que estaven molts d'ells emboçats amb fulles dels arbres, per trobar-nos en l'estació 
de l'any que més cauen les fulles. Així és el que va ocórrer per exemple en el pont de la 
ronda aquest, que va ser el primer a tancar-se per la perillositat d'inundabilitat, nada més 
els bombers van poder accedir a l'ell el que van fer va ser desembossar els embornals i en 
poc temps l'aigua va anar minvant.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les 21.00 hores, 
estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària de la Junta, en el 
lloc i data al principi expressats.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
D

5C
Q

3J
2H

5K
4W

H
9J

LC
SY

FN
K6

A 
| V

er
ifi

ca
ci

ón
: h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 1
0 

de
 1

0 


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2023-01-25T12:05:16+0100
	Castelló de Plana
	YOLANDA BAYOT EDO - DNI 20245784B
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2023-01-25T12:14:20+0100
	Castelló de Plana
	JORGE RIBES VICENTE - DNI 20910320P
	Lo acepto


	



